

救世軍港澳軍區 The Salvation Army

Hong Kong and Macau Command

親愛的家長:

救世軍全港賣旗日 21.3.2020 - 手作皮繩





救世軍全港賣旗日原訂於今年 3 月 21 日舉行·籌得善款將用於「手作 3.0」及「童途加油站」兩項指定計劃·藉以支持基層婦女提升技能·發揮創意·透過工藝手作参與社區;讓有特殊學習需要的兒童、青少年·以及其家庭可以得到全方位專業支援。

鑑於香港新型冠狀病毒疫情的發展·本軍決定取消所有戶外賣旗活動。我們誠摯邀請救世軍各單位以行動支持「救世軍全港賣旗日」·訂購由基層婦女親手製作的皮繩·支持她們以手作技能發展第二事業·提升自信。「Make a Difference 齊幫助有需要的人」·一同以生命影響生命·散播關懷和希望。

救世軍全港賣旗日 - 手作皮繩訂購表格

請透過:電郵 ds@hkm.salvationarmy.org 或 傳真 2783-0363,將支票或人數紙連同訂購表格遞交予拓展部。善款可存入指定銀行戶口:匯 豐銀行143-2-013116;中國銀行(香港) 012-878-1-061887-6。如有任何疑問,請與拓展部聯絡,電話 2783-2323。

聯絡資料					
學校名稱	:				
本校學生姓名	:	(中)	班號及學號	:	
家長(聯絡人)姓名	:		電郵	:	
手提電話	:		郵寄地址	:	
送貨方式	:	順豐到付			
(請✔適合方格)		救世軍家品店自取 請請	注明分店地點()
		救世軍油麻地總部拓展部	部 自 取		

貨品資料

	顏色"	尺寸cm*	款式*	木盒款式*	額外捐款 (港幣\$)	總數 (港幣\$)	
1	黑/杏	17.5/19.5	鋼帶/織皮	a/b/c	\$	\$	
2	黑/杏	17.5/19.5	鋼帶/織皮	a/b/c	\$	\$	

^{*}木盒款式: a. I am so thankful to have you in my life; b. You are my sunshine ; c. Wishing you joy and happiness *請圈出選擇

慈善價:港幣\$200 (包括一條自選皮繩及一個 木製禮盒)

^{*}拓展部收到訂單後,會透過電郵跟您確認訂單,敬請留意;由於製作需時,請預 2-4 星期收貨。



救世軍港澳軍區 The Salvation Army Hong Kong and Macau Command

Dear Parents,

The Salvation Army Territory-wide Flag Day - Handmade Bracelet





To cope with the Government's epidemic prevention measures and to ensure our participants' health, after a thorough review, The Salvation Army Territory-wide Flag Day scheduled on 21 March 2020 has been cancelled.

The Flag Day aims to spread hope and love among the community with the theme of "Make a Difference, helping the people in need". We hope to raise funds for supporting the children with special educational needs to receive professional assessment and treatment; and to build up skills, social capital and mutual support to women in need.

We earnestly ask for your support for the Flag Day through donation. Donation of HK\$200 or above will be given a Handmade Bracelet made by the women in need with a wooden box. Your every donation will help to make an impact on the lives of the people in need.

- The Salvation Army Territory-wide Flag Day - Handmade Bracelet Order Form

Please send a crossed cheque payable to "The Salvation Army" or Bank-in slip copy with completed order form to Development Department. Should you have any questions, please contact us at 2783-2323, email: ds@hkm.salvationarmy.org or fax: 2783-0363. By Bank Deposit: HSBC (143-2-013116)/ Bank of China (Hong Kong) (012-878-1-061887-6). Please send us the bank-in slip.

Order Information ype of Bracelet

(a)	Steel;	(b)	Weaved	leather

Type of Wooden Box (a) I am so thankful to have you in my life

(b) You are my sunshine (c) Wishing you joy and happiness #Please circle your selection #Bracelet(s) will be delivered within 2-4 weeks

Color#	Size (cm)#	Type of Bracelet#	Type of Wooden Box#	Extra Donation (HK\$)	Total Amount (HK\$)
Black/ Apricot	17.5/ 19.5	a / b	a/b/c	\$	\$
Black/ Apricot	17.5/ 19.5	a/b	a/b/c	\$	\$

Donor Information Name of School Class & Student number: Name of Student Name of Parent Email: Mailing Address Contact number: Delivery Freight collect service via SF Express : 🗆 (Please √ your Pick up at The Salvation Army Family Store selection) Pick up at The Salvation Army Headquarter at Yaumatei